
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde: Nr. 20 

Mødedato: 5.1.2015 

 

Hos: Jan Empacher 

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

 

Referent: Lise Møller 

Deltagere: Kurt O-A, Torben Svane Hermansen, Jan Empacher, Ole Skytte  

og Lise Møller 

 

 

Dagsorden: 
1. Bemærkninger fra sidste referat 

2. Økonomi 

3. Området. 

4. Sne/Græs 

5. Eventuelt 

6. Næste møde 

 

1) Sidste referat: 
Der var ingen bemærkninger til sidste referat. 
 

2) Økonomi: 
Foreløbigt regnskab for 2014 blev fremlagt. Alt ser fint ud og vi er meget tæt på det vedtagne 

budget. Største afvigelser skyldes at medlemmerne betaler i ”klumper” – og mange desværre for 

sent.  

 

3) Området 
Intet 

 

4) Sne/græs: 
Der tages kontakt til sne-ryderen om, at han skal have fokus på, at de små ”stamveje” også bliver 

saltet 

 

5) Eventuelt: 



Der blev drøftet hvorvidt vi skal lave en opsparing til områdets lygtepæle, som anses for at have en 

levetid på. ca 2-3 år. Når de skal skiftes, skal vi skifte til LED, hver lampe koster ca. 3000 kr. Så i 

værste tilfælde vil det være en post på ca. 100.000 

Ole vil prøve at undersøge en pris, hvis vi selv skifter dem. 

Medtages som forslag til generalforsamling 2015. 

 

Note: Efter mødet har vi via John fået en kontakt til Elcon, og det viser sig udskiftning kan muligvis 

gennemføres for ca. 1.500 kr pr lygtepæl  + arbejdsløn. Så alt i alt formentligt omkring 50 - 60.000.  

Kurt taler videre med Elcon før næste møde og  generalforsamling og får priser 

 

6) Næste møde: 
Kommende møder: 

 

2/6             v/ Kurt. 

1/9             v/ Lise 

3/11           v/ Kurt 

5/1             v/ Jan 

2/3 rykkes til d. 26/2   v/ Kurt 

 

25/3, generalforsamling 

 

 

 

M.v.h. Lise 

 

 

 

 
 

 
 

 


